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	Язык перевода

	Did you ever wonder why the age old wedding customs still breathe fresh in every wedding? Do you know the reason behind it? It is fun to look at how wedding traditions all started. Here are some interesting wedding facts. Trace the reason behind the customs like wedding ring, bouquet of flowers, the white glooming veil and many more.



Wedding Gowns – The symbol of purity
History dates white wedding gowns back to 1840, when Queen Victoria made white the bridal colour of choice when she wed Prince Albert. However in 17th century, red colour was a favorite in Europe. Other colors were worn for symbolic reasons, for instance blue meant constancy and green meant youth. As years passed, white was worn as a symbol of purity.

Veil- The symbol of mystique and romance
It is believed that originally, the veil was worn to show modesty and were worn at the ceremony as a symbol of her promise to obey her husband. The veil dates back to ancient Rome, when it was flame-yellow, always worn over the face, and called a flammeum.



The bouquet of flowers – The disguised blessings 
Imagine walking down the aisle with garlic, herbs and grains. Well! If it wasn't replaced with a bunch of beautiful flowers, we would still have the same tradition. It was believed that garlic,was supposed to ward off evil spirits and the herbs or grains were to insure a fruitful union. After few decades the tradition was replaced with flowers to symbolize fertility and eternal love. In ancient Poland, it was believed that sprinkling sugar on the bride's bouquet kept her temper sweet.
	Задавались ли вы когда-нибудь вопросом, почему древние свадебные традиции до сих пор актуальны на каждом венчании? Знаете ли вы, что за этим стоит? Любопытно наблюдать за тем, как возникали свадебные традиции. Вот несколько интересных фактов. Проследим возникновение таких традиций как обручальное кольцо, букет невесты, белоснежная непрозрачная вуаль и множество других. 

Подвенечное платье – символ непорочности

В истории белое подвенечное платье датируется 1840 годом, когда Королева Виктория объявила белый цвет свадебным во время венчания с Принцем Альбертом. Однако, в 17 тысячелетии в Европе любимым цветом стал красный. Одежу других цветов носили в знак символизма. Например, голубой означал верность, а зеленый – юность. С ходом времени белый стали носить как символ непорочности. 

Вуаль – символ таинственности и романтики 

Считается, что первоначально вуаль носили для того, чтобы показать благопристойность. Вуаль надевали на церемонию как символ обета невесты проявлять послушание своему мужу. История вуали нисходит до времен Древнего Рима, когда она была огненно-оранжевого цвета, ею всегда прикрывали лицо, и называли огненным цветком. 

Букет невесты – замаскированное  благословение 

Представьте себе, что Вы проходите между рядами в церкви, а в руках несете чеснок, травы и зерно. Стоп! Если бы все это не было заменено букетом красивейших цветов, у нас бы до сих пор была такая традиция. Люди верили, что чеснок должен был отпугивать злых духов, а травы либо зерно должны были гарантировать плодотворный союз. Через несколько десятилетий все это было заменено цветами, которые символизируют плодородие и бессмертную любовь. В Древней Польше верили, что осыпание сахаром букета невесты сделает ее нрав добрым. 


